



Giving Tuesday 2022

News

jennifer

November 25, 2022

0



FR

November 29, 2022 is Giving Tuesday!

Giving Tuesday is a global movement that started in 2013, dedicated to giving back and acts as the opening day of the giving season! It's a time where we encourage all of you to join together and rally for the Canadian Congenital Heart Alliance.

Giving Tuesday harnesses the potential of social media and generosity of people around the world to bring about real change in their communities. It provides a platform for CCHA to encourage the donation of time, resources and talents to address the challenges the CHD community faces, with more than 250,000 Canadians live with CHD or more than 250,000 children and adult and their families are impacted by CHD.

Select **DONATE** and make your Black Friday and Cyber Monday savings matter by donating to our charity so that you can support CCHA in our endeavours to advocate, create awareness, educational materials and collaborate in research projects regarding Congenital Heart Disease; the number 1 birth defect affecting all ages.

We are looking for volunteers to help CCHA! Ways you can get involved

- Join our Heart Month and CHD Awareness Week initiatives team
- Social media team
- Content creation
- Digital marketing
- Translating
- Finances
- Fundraising

Click [Register to Volunteer](#) to sign up.

We want to hear your story. Let others know that they are not alone. [Share your CHD story](#)

We are excited to bring together the collective power of our online family and amplify acts of kindness; a wonderful movement CCHA has been a part of since 2015. Make sure you visit our [Facebook](#) and [Twitter](#) pages to spread awareness about CHD by sharing our posts!

Le 29 novembre 2022 est Mardi je donne. C'est un mouvement mondial commencé en 2013 qui marque le début de la saison des dons ! C'est un moment où nous vous encourageons tous à vous unir et à vous mobiliser pour la Canadian Congenital Heart Alliance (CCHA).

Mardi je donne » bénéficie du potentiel des médias sociaux et de la générosité des gens du monde entier pour apporter un réel changement dans leurs communautés. Il fournit une plate-forme au CCHA pour encourager le don de temps, de ressources et de talents pour relever les défis auxquels la communauté CHD est confrontée, avec plus de 250 000 Canadiens vivants et leurs familles sont touchés par le CHD.

Visiter [Faire un don](#). Faites en sorte que vos économies du Black Friday et du Cyber Monday comptent en faisant un don à notre organisme de bienfaisance afin de soutenir CCHA dans ses efforts de plaidoyer, de créer du matériel éducatif et de sensibilisation et de collaborer à des projets de

recherché concernant les cardiopathies congénitales ; l'anomalie congénitale numéro 1 affectant tous les âges.

Nous recherchons des bénévoles pour aider le CCHA dans certaines initiatives telles que le Mois du cœur, la Semaine de sensibilisation aux cardiopathies congénitales, les finances, les médias sociaux, la création de contenu, les traductions et la collecte de fonds. Visitez <https://www.cchaforlife.org/webforms/volunteer-registration-ccha> pour vous inscrire.

Nous voulons connaître votre histoire. Aidez-nous à partager votre expérience afin que les autres sachent qu'ils ne sont pas seuls. [Partagez votre histoire de cardiopathie congénitale](#)

Nous sommes ravis de rassembler le pouvoir collectif de notre famille en ligne et amplifier les actes de gentillesse ; un merveilleux mouvement dont le CCHA fait partie depuis 2015. Assurez-vous de visiter nos pages Facebook et Twitter pour faire connaître les cardiopathies congénitales en partageant nos publications!

Tags:

[volunteer](#)

[#1in100](#)

[heart](#)

[heart disease](#)

[congenital heart disease](#)

[heart defect](#)

[congenital heart defect](#)

[#GivingTuesdayCA](#)

[Giving Tuesday](#)

[Donate](#)

[charity](#)

[birth defect](#)

[#CardiopathieCongenitale](#)

[#MardiJeDonne](#)